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Waarje wel naar zou kunnen verwijzen is dat geneesmiddelen en medische technologie (medische beschermingsmiddelen)
onder de staatssecretaris valt en daarmee ook dit onderzoek. Als we daaraan verbinden is het een logisch vervolg. Zie hieronder

ook een toevoeging. Neem ook ever EEN] mee voor (verantwoordelijk Deloitte).

In de tussenfase alle curatieve onderdelen van MZS onder MVWS vielen behalve dit onderzoek. Die vind ik nog wel tricky.
Hebben we die brief nog? Is het teveel om dat ook nog toe te lichten?

Dat was de tijdelijke waarneming, zou het voor dit antwoord teveel detail vinden. Vragen alleen naar de situatie nu.

Groeten,

5.1.2e

van: INEECEECNNNN) EXE ominvws.ni>
Verzonden: dinsdag 19 oktober 2021 16:13

Aan: 5.1.2e @minvws.nl>

CC 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: RE: antwoorden Kamervragen lid Pouw-Verweij (JA21)

Het is de minister MZS... Medische Zorg en Sport...

En ik zou bij antwoord 6 verwijzen naar de brief zoals op 3 september aan de TK gestuurd met de gewijzigde
portefeuilleverdeling, en daarvoor reeds de brief van 28 juli 2021 waarin de taken van Minister MZS al tijdelijk werden

waargenomen door de Staatssecretaris. zie bijlagen
Overigens wordt daarin niks specifiek gezegd over het onderzoek. Wellicht is dat in andere kamerbrieven over het onderzoek

gebeurd?

En bij antwoord 6 moet je dan ook aangeven dat de minister van VWS tot aantreden Martin van Rijn en aansluitend Tamara van

Ark verantwoordelijk was voor die inkopen?

| 5120 Bf 5120 ER jullie nog suggesties? Ik zit zelf minder goed in het Deloitte onderzoek namelijk..

| Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |
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Van minvws.nl>

Verzonden: maandag 18 oktober 2021 16:29

Aan: IEEE) minvws.nt>

Onderwerp: RE: antwoorden Kamervragen lid Pouw-Verweij (JA21)

Dag AR

Bij het drukken op de verzendknop heeft de mail een wonderlijke lay-out gekregen.

Even nog een keer:
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Verzonden: maandag 18 oktober 2021 16:26

Onderwerp: antwoorden Kamervragen lid Pouw-Verweij (JA21)

Urgentie: Hoog

costo
Vanuit NC-19 zijn wij bezig met de (tweede set) Kamervragen die vanuit het lid Pouw-Verweij (JA21) zijn gesteld aangaande het

aanvullend onderzoek naar de inkoop van PBM.

Op een aantal vragen is het verzoek van of jij wilt meelezen. Onderstaande de betreffende vragen. Zie jij kans

hier opmerkingen/wijzigingen bij te plaatsen voor eind deze week (220kt)?

Alvast hartelijk dank!
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Hartelijke groet,

Programmadirectie Nafase COVID-19

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport


